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IZVJEŠTAJ O RADU 
 

PROGRAMSKO IZVJEŠĆE „STK MALINSKA-DUBAŠNICA“ 

ZA PERIOD IZMEĐU DVIJU SKUPŠTINA 

studeni 2020. – prosinac 2021. godine 

 

 

 

Uvažavajući smjernice rada koje smo usvojili na prošloj Skupštini kluba, održanoj 4. 

studenog 2020. godine, možemo konstatirati, u trenutku kad proživljavamo teške uvjete 

funkcioniranja zbog pandemije COVID 19, da je klub postigao zavidnu razinu djelovanja i veoma 

dobre rezultate.  

 

Klub u ovom trenutku broji 66 članova. Od zadnje Skupštine broj se smanjio za 8 članova, 

što i nije puno uzme li se u obzir u kojim je uvjetima klub djelovao. Od ukupnog broja članova 46 

su muškarci, a 20 žene, a po starosti imamo 20 punoljetna i 46 maloljetnih članova.  

S našim najmlađim uzrastima kontinuirano radi trenerica Mateja Magličić. S obzirom na 

veliki broj djece na treninzima u Malinskoj i Krku (do 30), Mateji su, prema mogućnostima, 

pomagali pomoćni treneri Paolo Barbiš i Nikola Baša. Zbog obiteljskih obveza Vedran Saftić se 

rijetko uključivao u trenažni proces. Ovako veliki broj djece kontinuirano otežava individualni rad 

sa talentiranijom djecom, te se to najvjerojatnije odražava na postignute rezultate na turnirima, 

koji su svakim danom sve bolji. Zbog ovakve situacije u Krku prošle godine nismo radili 

animaciju djece u osnovnoj školi. Broj djece koja redovito treniraju u Krku, uglavnom iznad 20, i 

samo 8 stolova, ne omogućava prihvaćanja večeg broja djece. U pojedinim trenucima uvjeti za 

trening u Krku bili su na granici izdržljivosti i neadekvatni za bilo kakav kvalitetan trening. U 

Malinskoj je prošle godine rađena animacija djece iz nižih razreda osnovne škole, jer to prostor i 

oprema koja nam je na raspolaganju dozvoljava. Za postizavanje vrhunskih rezultata klubu bi bila 

potrebna i jedna dvorana, za barem 4 stola, koju bi mogao klub koristiti svakodnevno i cijeli dan. 

Za kvalitetniji rad kluba dobili smo od Općine Malinska-Dubašnica (najam na temelju 

javnog poziva) dvije manje prostorije u Društvenom domu na adresi Novo naselje 7. Te prostorije 

su namijenjene za kancelariju i priručno skladište. 
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Naše stolnotenisačice i stolnotenisači su u proteklih godinu dana (siječanj – studeni) 

odradili ukupno 242 treninga u Malinskoj i Krku.  

U 2021. godini prosječnan broj djece na svim treninzima u Malinskoj iznosio je 11,80, a u 

Krku 7,90 (u mjesecima kad je bilo treninga!). U Malinskoj su natjecatelji trenirali cijelo ljeto. U 

Krku nije bilo treninga u srpnju i kolovozu zbog zabrane trenerinja sa strane Grada Krka. 

Ukupno treninga u 2021. godini:  

 

siječanj veljača ožujak travanj svibanj lipanj srpanj kolovoz rujan listopad studeni prosinac prosjek/mj.

 0 0 44 35 39 35 27 20 42 43 31 0 27

0 0 22 16 18 20 27 20 23 21 19 0 16

0 0 22 19 21 15 0 0 19 22 12 0 11

0 0 483 239 414 300 200 143 468 557 389 0 250

0,00 0,00 10,98 6,83 10,62 8,57 7,41 7,15 11,14 12,95 12,55 0,00 7,35

0,00 0,00 13,41 10,56 15,50 9,80 7,41 7,15 12,78 15,52 14,11 0,00 8,85

0,00 0,00 8,55 3,68 6,43 6,93 0,00 0,00 9,16 10,50 10,08 0,00 4,61

treninga u Krku

2021.

natjecateljska godina 2018./2019.

ukupno treninga

treninga u Malinskoj

pojedinačnih treninga

prosječno igrača po treningu

prosječno igrača po treningu - Malinska dvorana

prosječno igrača po treningu - Krk dvorana  
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Za potrebe treninga klub je osigurao svu potrebnu opremu. O svom radu i rezultatima na 

ligaškim i ostalim natjecanjima, tenerica Mateja Magličić redovito izvještava Izvršni odbor svoji 

iscpnim mjesečnim izvještajima. Ti izvještaji prosljeđuju se i u JLS-e koje financiraju rad kluba. 

 

Osim što redovito i marljivo treniraju, naši mladi članovi kluba redovito odlaze na razne 

turnire diljem Hrvatske. Skoro sa svakog takmičenja vraćali su se sa pokojom medaljom, a 

najveću žetvu medalja imali su na “9. prvenstvu Jadranskih otoka” održanom u Malinskoj u 

listopadu 2021. godine. Na ovom natjecanju nastupio je 33 natjecatelja. Ukupno je osvojeno 26 

medalja, a od toga 9 zlatnih, 7 srebrnih i 10 brončanih.  

U izvještajnom razdoblju sudjelovali smo na ukupno 14 turnira. Na tim je turnirima 

ostvareno 131 pojedinačni nastup i osvojeno ukupno 67 medalja (do 1. prosinca 2021.).  

Rezultati sa natjecanja u 2021. godini:  
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Stariji članovi kluba redovito su trenirali u Krku, dva puta tjedno, kad su to dozvoljavale 

epidemiološke mjere. Na žalost, u Malinskoj još uvijek ne trenira ni jedan senior. Ova situacija 

nije dobra i trebalo bi pokušati vratiti u dvoranu neke od bivših stolnotenisača starije generacije. 

Stariji članovi kluba okosnica su ekipe koja se natjecala i još uvijek natječe u 2. županijskoj ligi. 

Zbog uvođenja epidemioloških mjera natjecanje u ovoj ligi  prekinuto je krajem 2020. godine i 

nije se nastavilo.  

 

Osim kratkog sudjelovanja u ligaškom natjecanju, stariji članovi kluba aktivno su 

pomagali u realizaciji manjeg broja turnira turnira koji su se organizirali na otoku Krku te 

sudjelovali u radu Izvršnog odbora.  

Naši najbolji natjecatelji, koji su nastupali u 2. Hrvatskoj ligi PIG regije, iz istih su razloga 

kao i njihovi stariji kolege, prekinuli su svoje natjecanje koje se više nije nastavilo do rujna 2021. 

godine. 

 

U natjecateljskoj sezoni 2020/2021. naša jedina ženska ekipa natjecala se u Superligi i 

osvojila 6. mjesto. Zbog nedostatka financijskih sredstava, klub je u natjecateljskoj sezoni 
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2021/2022 odustao od natjecanja. Ponovno uključivanje ženske ekipe u ligaška natjecanja ovisiti 

će u budućnosti o osiguranju financijskih sredstava i osiguranju dovoljnog broja vlastitih igračica.  

Konačni poredak u Superligi za žene na kraju natjecateljske sezone 2020/2021.:  

 

U 2021. godini se nisu igrala kup natjecanja, pa tu nije bilo nikakvih rezultata. 

 

I na kraju nabrajanja sportskih rezultata, evo par riječi o velikom uspjehu na Državnom 

prvenstvu koje se održalo od 27. do 29 kolovota 2021. godine u Osijeku. 

Naše najmlađe kadetkinje osvojile su ukupno 6 medalja (jednu zlatnu, dvije srebrne i tri 

brončane).  

Prva medalja izborena je u ekipnoj konkurenciji, u kategoriji najmlađih kadetkinja. Curice su u 

finalu izgubile od ekipe Donjeg Miholjca i tako osvojile 2. mjesto. Treće mjesto osvojila je ekipa 

Mladosti iz Zagreba.  

U pojedinačnoj konkurenciji Laura Šakić dogurala je do polufinala i brončane medalje. Ona je 

ujedno i najtrofejnija naša natjecateljica sa ovog Državnog prvenstva sa osvojene tri medalje,  po 

jednom zlatnom, srebrnom i brončanom medaljom. 

U konkurenciji ženskih parova Laura Šakić je s Lanom Benko (TIS Zagreb) osvojila 1. mjesto. U 

istoj toj konkurenciji Lana Bogović je u paru s Petrom Gašpar (Mladost ZG) osvojila 3. mjesto. 

Još dvije medalje dodale su Lana Bogović i Laura Šakić. U kategoriji mješovitih parova Lana 

Bogović je u paru s Paolom Pulićem (Vrsar) osvojila 2. mjesto, a Laura Šakić je u paru s Jakovom 

Tkalcem (TIS) osvojila 3. mjesto. 
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I to nije sve. Na Državnom prvenstvu za seniorke i seniore, koje se održalo nekoliko dana 

kasnije u Vrsaru (31. kolovoza do 2. rujna) naša Ida Jazbec je u paru s Ivanom Malobabić osvojila 

prvo mjesto. To je povijesni rezultat kluba na državnim prvenstvima od osnutka 2010. godine. 7 

medalja u jednoj godini osvojenih na državnoj razini stvarno je veliko postignuće. 

 

U 2021. godini, kao ni u 2020., nije bilo proglašenje sportaša godine tako da nam je tu 

najvjerojatnije izmaklo još neko priznanje. Priznanje je ipak dobio Adrian Šakić, sa strane Općine 

Malinska-Dubašnica, za osvojeno 2. mjesto na Državnom prvenstvu 2019., u igri muških parova.  

 

Izvršni odbor kluba rijetko se sastajao kako bi  raspravljao o aktuelnim aktivnostima i 

problemima kluba, zbog protuepidemioloških mjera, ali su kontakti i konzultacije između članova 

Izvršnog odbora bile redovite i uglavnom elektronskim putem. Svojim je radom Izvršni odbor 

pokušao stvoriti čim kvalitetnije uvjete za rad te osigurati sve potrebne resurse. Dopredsjednik 

kluba je više od 5 godina sudjelovao u radu Hrvatskog stolnoteniskog saveza i Izvršnog odbora, 

ali je zbog neslaganja s funkcioniranjem Izvršnog odbora i odbijanjem rukovodstva HSTS-a da 

bilo što u svom radu promijeni u pozitivnom smislu, početkom 2021. godine podnio ostavku. 

Dopredsjednik kluba još uvijek aktivno sudjeluje u radu Stolnoteniskog saveza Primorsko-

goranske županije.  
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O radu i rezultatima redovito obavještavamo svoje članove i ostalu javnost putem web 

stranica i facebuk-a kluba. Informacije se periodički objavljuju i u časopisima Naši zvoni i Krčki 

val, a od 2019. godine se redovito javljamo sa najnovijim informacijama i putem Radia Otok Krk 

(ponedjeljkom u 10:30). 

 

Pokušavajući realizirati sve postavljene zadatke iz smjernica rada, večina toga je i 

realizirana, a samo neke, kao što je nastavak sudjelovanje ženske ekipe u Superligi i daljnje 

školovanje trenerskog kadra, zbog objektivnih razloga nisu odrađeni. Sa širenjem stolnog tenisa 

na neke nove lokacije na otoku Krku smo trenutno odustali jer za to nemamo dovoljno resursa. 

Sa zadovoljstvom možemo konstatirati, još jedamput, da je 2021. godina jedna od 

najtrofejnija godina od osnutka kluka, 5. ožujka 2010. godine, a što se tiče rezultata na Državnim 

prvenstvima rekordna. U ovom trenutku, na kraju 2021. godine, možemo biti zadovoljni i ponosni 

na sve postignuto u proteklih godinu dana, posebno ako se uzmu u obzir uvjeti u kojima se radilo. 

 

Ovom prilikom, zahvaljujemo se svim sponzorima bez kojih klub ne bi mogao normalno 

funkcionirati i postizati ovako dobre rezultate. Tu bih ipak izdvojio, osim Općine Malinska-

Dubašnica i Grada Krka, koje svake godine izdvajaju sve više financijskih sredstava za rad našeg 

kluba, i Atlantic grupu koja čvrsto stoji uz Klub i podupire financijskim donacijama.   

 

I na kraju, zahvaljujemo svim članovima kluba koji marljivo treniraju i uključuju se i u 

druge aktivnosti kluba, a bez kojih klub ne bi mogao normalno funkcionirati. Zahvale idu, 

naravno, i našem knjigovodstvenom servisu  “KS Studio” koji nas već duži niz godina kvalitetno 

prati i u zadnje vrijeme promptno odgovara na sve više naših zahtjeva te blagajnici Nataši Brusić! 

 

 

 

Malinska, 5. prosinca 2021.        

 

 

 

Izvještaj o radu sastavili: 

 

Trenerica: Mateja Magličić 

 

Dopredsjednik kluba: Čedomir Miler 


